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Vragen van de leden Van der Steur en De Boer (beiden VVD) aan de minister 
van Veiligheid en Justitie over drugsdealers in kraakpanden in Rotterdam 
(ingezonden 25 mei 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Rotterdamse drugsdealers opge-
pakt»?1 

Vraag 2
Is het waar dat drugsdealers hun intrek hebben genomen in kraakpanden in 
Rotterdam? Om hoeveel krakers, drugsdealers en kraakpanden gaat het? Hoe 
lang worden deze panden al gekraakt? Wat is de inzet van de gemeente 
Rotterdam en de politie inzake het uitzetten van krakers uit kraakpanden en 
de aanpak van de drugsdealers? Wat vindt u van deze aanpak? Is de aanpak 
afdoende om de kraakpanden te ontruimen en de drusgdealers te vervolgen? 
Zo nee, waarom niet? Wat gaat u hieraan doen? 

Vraag 3
Zijn er indicaties dat ook in andere steden drugs wordt verhandeld of geteeld 
in kraakpanden? Zo ja, kunt u dan ook hier cijfers over verstrekken?

1 http://www.nd.nl/artikelen/2012/mei/23/rotterdamse-drugsdealers-opgepakt
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